

	<b>PERMIT KERJA MELIBATKAN SUHU TINGGI DAN BAHAN MUDAH TERBAKAR (HOT WORK)</b>			NO. KELUARAN: PINDAAN: 0 TARIKH: MUKA SURAT: 1/1	
	NAMA PROJEK :				
NO. KONTRAK :					
<b>BUTIRAN MAKLUMAT PEMOHON PERMIT</b>					
NAMA PEMOHON				TANDATANGAN	
JAWATAN					
TARIKH					
LOKASI KERJA					
TARIKH & MASA MULA			TARIKH & MASA TAMAT		
JENIS / BUTIR-BUTIR KERJA MELIBATKAN SUHU TINGGI DAN BAHAN MUDAH TERBAKAR					
PERALATAN YANG DIGUNAKAN					
JUMLAH PEKERJA					
<b>SENARAI SEMAK KEPERLUAN KERJA MELIBATKAN SUHU TINGGI DAN BAHAN MUDAH TERBAKAR</b>					
NO	PENERANGAN	YA	TIDAK	CATATAN	
1	KAWASAN PERSEKITARAN BEBAS DARI BAHAN-BAHAN MUDAH BAKAR (TERMASUK BAHAN BUANGAN)				
2	PEMADAM API MUDAH ALIH & PETUGAS KAWALAN API BERADA DI LOKASI				
3	INJAP ( <i>FLASHBACK ARRESTOR</i> ) DIPASANG PADA SELINDER GAS				
4	PENCAHAYAAN & PENGUDARAAN YANG MENCUKUPI DISEDIAKAN				
5	PENYEDIAAN BEKAS UNTUK MENYIMPAN ROD KIMPALAN				
6	PEKERJA-PEKERJA TELAH MENJALANI LATIHAN PENCEGAHAN / PEMADAMAN KEBAKARAN				
7	KAWASAN KERJA TELAH DIPERIKSA DAN BEBAS DARIPADA RISIKO & HAZARD				
8	LAIN-LAIN, NYATAKAN:				
<b>DIPERIKSA OLEH PENYELIA KONTRAKTOR / KONTRAKTOR UTAMA</b>					
Saya dengan ini memperakui bahawa lokasi tersebut di atas serta kawasan persekitarannya telah dibersihkan sepenuhnya dan bebas daripada bahan-bahan mudah terbakar serta selamat untuk kerja-kerja suhu tinggi.					
NAMA				TANDATANGAN	
JAWATAN					
TARIKH					
<b>DISEMAK DAN DISAHKAN OLEH KETUA JABATAN/PEGAWAI KESELAMATAN &amp; KESIHATAN PEKERJAAN</b>					
NAMA				TANDATANGAN	
JAWATAN					
TARIKH					
KELULUSAN		LULUS		TIDAK LULUS	DIGANTUNG
ULASAN (JIKA ADA)					

Nota : Sebarang perubahan / pelanggaran dalam keperluan dan syarat-syarat di atas akan menyebabkan permit **TERBATAL** dengan serta-merta.



Majlis Bandaraya Melaka Bersejarah  
Graha Makmur, No.1 Jalan Tun Abdul Razak - Ayer Keroh, Hang Tuah Jaya 75450 Melaka, Malaysia  
Telefon : 06-285 9700 Faks: 06-232 5716 <http://www.mbmb.gov.my>

## Borang Perlindungan Data Peribadi Untuk Pelanggan

Sila lengkapkan dengan HURUF BESAR

Nama : \_\_\_\_\_

Nombor Kad Pengenalan : \_\_\_\_\_

Di bawah Akta Perlindungan Data Peribadi (PDPA) 2010, bagi tujuan mengumpul, memproses dan menyimpan data peribadi anda, persetujuan jelas perlu diperolehi dari anda sebelum sesuatu perkhidmatan dilaksanakan. Bagi tujuan memproses permohonan ini, data peribadi anda mungkin perlu didedahkan kepada beberapa pihak tertentu seperti yang dinyatakan di dalam Notis Perlindungan Data Peribadi Majlis Bandaraya Melaka Bersejarah (MBMB). Maklumat lanjut berkaitan Notis Perlindungan Data Peribadi MBMB boleh diperolehi melalui portal rasmi MBMB di <http://www.mbmb.gov.my>.

### Deklarasi

Dengan menandatangani borang ini, saya mengisytiharkan bahawa saya telah baca dan fahami serta bersetuju untuk tertakluk kepada Notis Perlindungan Data Peribadi MBMB dan saya menyatakan persetujuan dan memberi kuasa kepada MBMB :

- Untuk meminta, memperolehi, mengumpul, memproses dan menyimpan kesemua maklumat data peribadi dalam borang ini bagi tujuan memproses permohonan ini dan semua tujuan-tujuan lain yang diperlukan berkaitan dengan mana-mana produk, perkhidmatan dan promosi yang ditawarkan oleh MBMB; dan
- Untuk membenarkan MBMB menzahirkan data peribadi saya kepada pihak-pihak tertentu seperti yang dinyatakan di dalam Notis Perlindungan Data Peribadi MBMB apabila dikehendaki bagi tujuan yang dinyatakan di dalamnya.

Saya seterusnya mengesahkan bahawa kesemua data peribadi yang saya telah berikan adalah benar, terkini dan tepat. Saya juga faham bahawa saya boleh memohon untuk mendapatkan akses kepada data peribadi saya untuk tujuan mengemas kini atau membetulkan data tersebut. Sekiranya terdapat apa-apa perubahan pada mana-mana data peribadi saya, saya akan memaklumkan kepada MBMB dengan serta merta.

Tandatangan : \_\_\_\_\_

Tarikh : \_\_\_\_\_